
Мато Фрањичевић 

Изразио незадовољство одговором Савјета министара БиХ на питање постављено на 44. 

сједници Представничког дома, одржаној 14. 03. 2013. године, те обновио питање. 

Питање гласи: 

“Које међународне споразуме, уговоре или конвенције је до сада прихватила Босна и 

Херцеговина, те да ли сви који су прихваћени захтијевају ратификацију и 

ратификовани?  

Питање ограничавам на документе који надилазе регионални оквир, односно који имају 

европску или ширу димензију.” 
 


